


## 师资队伍/个人信息 (样表)

<b>姓名</b>	殷正红	<b>性别</b>	女	
<b>职称</b>	副教授	<b>系别</b>	基础课部	
<b>学位</b>	硕士	<b>电话</b>	025-58606629	
<b>E-mail</b>	yinzhenhong@njau.edu.cn			
<b>单位地址</b>	南京市浦口区点将台路 40 号	<b>邮编</b>	210031	
<b>研究领域</b>	体育社会学			
<b>社会兼职</b>	无			
<b>承担项目</b>	江苏省体育局课题：体验经济视角下江苏省体育旅游资源开发研究（编号：TY2013003）			
<b>学术成果</b>	1. 殷正红. 多媒体信息技术在高校体育教学中的应用. 科技信息, 2012 (6) : 32-33 2. 殷正红. 南京农业大学工学院大学生课外体育锻炼现状的调查与分析. 科技信息, 2013 (4) : 42-45			
<b>奖励荣誉</b>				

## Teaching staff/ Personal information

<b>Name</b>	Zhenghong Yin	<b>Gender</b>	Female	
<b>Title</b>	Associate professor	<b>Department</b>	Basic Course Department	
<b>Degree</b>	Master	<b>Telephone</b>	025-58606629	
<b>E-mail</b>	yinzhenhong@njau.edu.cn			
<b>Unit address</b>	40 Dianjiangtai Road, Nanjing		<b>Post code</b>	210031
<b>Research field</b>	Sociology of Physical Education			
<b>Social appointments</b>				
<b>Research projects</b>	Sports Bureau of Jiangsu Province: the development of sports tourism resources in Jiangsu province from the perspective of experience economy (No.: TY2013003)			
<b>Academic achievements</b>	<p>1 .Yin zhenghong. Application of multimedia information technology in the teaching of physical education in Colleges and universities. Science and technology information, 2012 (6): 32-33</p> <p>2.Yin Zhenghong. Investigation and analysis of university students' extracurricular physical exercise in College of engineering of Nanjing Agricultural University. Science and technology information, 2013 (4): 42-45</p>			
<b>Reward &amp; honor</b>				